



Consumer and
Corporate Affairs Canada

Consommation
et Corporations Canada

Legal Metrology

Métrieologie légale

APPROVAL No. · N° D'APPROBATION

S.WA-982 Rev 1

APR
AVR 10 1984

NOTICE OF APPROVAL

AVIS D'APPROBATION

Company: Burton Manufacturing Company
508 North Mead Street
St. Johns, Michigan
USA 48879

Société: Burton Manufacturing Company
508 North Mead Street
St. Johns, Michigan
USA 48879

Manufacturer: Burton Manufacturing Co.
St. Johns, Michigan

Fabricant: Burton Manufacturing Co.
St. Johns, Michigan

Type of Device: Self-contained
mechanical scale.

Appareil: Bascule mécanique autonome.

MODEL NUMBER
N° de modèle

CAPACITY*
Capacité*

D20-20 MX
D30-30 MX
D40-40 MX
D50-50 MX

2 tons/tonnes x 5 lb
3 tons/tonnes x 5 lb
4 tons/tonnes x 10 lb
5 tons/tonnes x 10 lb

or metric equivalent.

*ou l'équivalent métrique.

Description: This device is a self-contained mechanical scale with a fabricated "L" shaped lever system, weight is indicated by means of a mechanical dial model 2900 from Howe-Richardson or model 3200 from Detecto. Its intended use is the weighing of free floating granular material.

Description: Cet appareil est une bascule mécanique autonome composée d'un ensemble de leviers usinés en forme de "L" et d'un cadran mécanique, Howe-Richardson modèle 2900 ou Detecto modèle 3200, assurant l'affichage du poids. L'appareil est destinée au pesage de substances granulaires, à écoulement libre.

Condition of Approval: Approval is granted under the Weights and Measures Act, S.C. 1970-71-72, chapter 36, and the Weights and Measures Regulations C.R.C.c., 1605 for use in Canada under the general conditions of the said Regulations, and under any special conditions listed above.

Conditions d'approbation: L'approbation est accordée conformément à la Loi sur les poids et mesures S.R.C. 1970-71-72, chapitre 36, et au règlement d'application C.R.C.c. 1605. L'emploi est autorisé au Canada sous réserve des conditions générales dudit règlement et de toutes les conditions particulières formulées dans le présent avis.

Reference No.: G6922-B447

N° de référence: G6922-B447

W.R. Virtue

Chief
Legal Metrology Laboratories

Chef
Laboratoires de la Métrieologie légale

Canada

APR
AVR 10 1984

CCA-873 (4-82)